
 

LVF Valdes sēdes Nr. 1-16/13-2023 protokols 

 

2023. gada 28. novembris, plkst. 12.00 

LVF birojs, Andrejostas iela 17, Rīga,  

Platformā “Zoom” 

 

Piedalās: A. TUNTE, A. VITKOVSKIS A. MISIROVA, J. STUKULS, J. VALERTS, K. 

ČERŅAVSKIS, M. BUKLAGINA, K. VOLODINS 

 

Pieaicinātie: K. LEJIŅA, E. ZAIŽENIJS 

 

Sēdi vada: Arnis TUNTE 

Protokolē: Kristīne LEJIŅA 

 

Sēdi atklāj un vada Biedrības “Latvijas Volejbola federācija” (turpmāk LVF) 

Ģenerālsekretārs – Arnis TUNTE 

LVF Valdes sēdē piedalās 8 Valdes locekļi, kuriem ir balss tiesības. Atbilstoši LVF Statūtiem 

Valde ir lemttiesīga 

 

1. Punkts 

LVF Valdes sēdes Nr.1-16/13-2023 Darba kārtības apstiprināšana 

(A. Tunte) 

 

1.1. Apstiprināt LVF Valdes sēdes Nr.1-16/13-2023 Darba kārtību ar sekojošiem 

papildinājumiem sadaļā “Dažādi” 

- par LJČ PV Nolikumu (J. Valerts); 

- komentārs par “”top!” kausu” (A. Vitkovskis);  

- Baltijas sieviešu līgas spēlētāju pārejas (E. Zaiženijs) 

(vienbalsīgi) 

 

2. Punkts 

LVF Valdes sēdes Nr. 1-16/12-2023 protokola apstiprināšana 

(A. Tunte) 

 

2.1. Apstiprināt LVF Valdes sēdes Nr. 1-16/12-2023 protokolu (vienbalsīgi) 



3. Punkts 

Izlašu dalība Zelta un Sudraba līgā 

(A. Vitkovskis) 

 

A. Tunte: informē, ka Sieviešu volejbola izlase piedalīsies gan Sudraba līgā, gan Eiropas 

čempionāta (EČ) kvalifikācijā, bet aktuāls jautājums ir par Vīriešu volejbola izlasi; ir 

izkristalizējies, ka Sudraba līgā Vīriešu volejbola izlase nedrīkst startēt, jo Nolikumā ir 

skaidri norādīts, ka, ja uzvar Sudraba līgu, tad jāstartē Zelta līgā (nav iespējas izvēlēties 

spēlēt Sudraba vai Zelta līgā). 

 

A. Vitkovskis: pauž viedokli, ka ir loģiski nākamgad Vīriešu volejbola izlasei izlaist dalību 

Zelta līgā, un drīzāk 2025.gadā tajā ņemt dalību. 

 

A. Tunte:  aicina LVF Valdi balsot par to, ka LV Vīriešu volejbola izlase nākamgad nestartē 

Zelta līgā un fokusējas uz dalību EČ kvalifikācijā (vienbalsīgi) 

 

4. Punkts 

Pludmales volejbola turnīra rīkošana Jūrmalā: 

“Beach Pro Tour Challenger vai “CEV Nations Cup Finals” 

(A. Tunte) 

 

4.1. A. Tunte informē, ka LVF 2021. gadā ar Volleyball World noslēgusi līgumu uz 3 gadiem 

par “Elite” rīkošanu Latvijā, Jūrmalā; šogad arī par finansēm nav nekādas garantijas no valsts 

puses šim turnīram, savukārt, par “CEV Nations Cup Finals” pastāv iespēja ka Latvijas 

Nacionālā sporta padome nolemj piešķirt līdzekļus, jo tā ir Olimpisko spēļu kvalifikācijas 

pēdējā kārta. 

 

Sarunās ar CEV prezidentu izskanēja, ka, ja sakārto ar FIVB, ka vienu gadu drīkst nerīkot 

līgumā paredzētās sacensības (“iesaldēt” pasākumu/par gadu pārcelt līgumsaistības) un nav 

nekādas sankcijas, tad CEV piešķirs tiesības rīkot “CEV Nations Cup 2024 Final”. 

A. Tunte norāda, ka personīgi ir par “CEV Nations Cup 2024 Final” rīkošanu Latvijā, 

Jūrmalā; turnīra norises laikam ir divi varianti: 13.-17. jūnijs vai 19.-22. jūnijs, taču šobrīd 

CEV piedāvā variantu rīkot 19.-22.jūnijā. 



A. Tunte arī norāda, ka “Challenger” ir grūti sarīkot ar “+” zīmi finansiāli, un, ja ņem vērā, 

ka Olimpiskās spēles ir augstākais atskaites punkts sportā un ka mēs tiešā veidā palīdzam 

vīriešu duetam kvalificēties, tad “Nations Cup” ir nozīmīgāks . 

 

4.2. A. Tunte aicina balsot par to, ka LVF prioritāte ir sarīkot “CEV Nations Cup 2024 

Finals” (vienbalsīgi) 

 

5. Punkts 

LVF Biedru Kopsapulce 

(A. Tunte) 

 

5.1. A. Tunte: informē, ka 2024.gada 13. janvārī plkst.12.00-14.00 plānota LVF Biedru 

kopsapulce, savukārt, tās pašas dienas vakarā plkst.19.00 - “Gada Balva volejbolā 2023”, 

norises vieta “Splendid Palace”. 

Informē, ka tāpat kā iepriekš, projektu vadītāji prezentēs savus projektus un vīziju; 

aicina Valdes locekļus būt aktīviem un arī sagatavot runu. 

5.2. K. Čerņavskis uzdod jautājumu par norises datumu, jo 13.-14. janvārī vairākām sieviešu 

volejbola komandām ir Baltijas līgas spēles ārpus Latvijas. 

5.3. A. Tunte aicina E. Zaiženiju noskaidrot, vai nav iespējams pārcelt spēļu laikus 

(pieņemts zināšanai) 

 

6. Punkts 

Latvijas Kauss 2023 

(A. Tunte) 

 

A. Tunte aicina E. Zaiženiju izstāstīt par Latvijas kausu, kas notiks 16., 17. decembrī; 

rosina nelikt ieejas maksu, lai pēc iespējas lielāks apmeklējums būtu. 

K. Volodins uzdod jautājumu, kā noturēt jauniešus, lai paliek līdz finālspēlēm? 

Kādas aktivitātes plānotas? (Tikšanās ar sportistiem/kāda nodarbe vai tml.?) 

A. Misirova: uzdod jautājumu, vai tiem jauniešiem, kas spēlē vēlāk, nevarētu ielikt 

apbalvošanu lielajā zālē pēc sieviešu fināla spēles, pirms vīriešu fināla, lai viņi būtu lielajā 

zālē, kur būs skatītāji, kas viņiem applaudēs? 

E. Zaiženijs: norāda, ka nevar prognozēt, cik ilgi ritēs sieviešu fināla spēle. 

A. Tunte aicina apdomāt apbalvošanas secību/pamodelēt variantus. 



A. Tunte: uzsver šos punktus, ka dalības maksas nav, jāstrādā marketingam ļoti aktīvi. 

J. Valerts: aicina padomāt par ziedojuma formātu (ieejas maksas vietā), kas grib, iemet 

ziedojuma kastē. 

A. Tunte: norāda, ka vēlas iet prom no šīs pieejas/formāta, ja vienīgi to piesaista konkrētam 

mērķim (veterānu atbalstam, piemēram) 

(pieņemts zināšanai) 

 

7. Punkts 

“Latvijas Kauss 2023 jauniešiem pludmales volejbolā” 

Nolikuma apstiprināšana 

(E. Zaiženijs) 

 

7.1. E. Zaiženijs: informē, ka, salīdzinot ar iepriekšējo gadu, mazliet mainās vecuma grupas 

Latvijas Kausā (LK) jauniešiem pludmales volejbolā, šogad ir trīs vecuma grupas - U14, 

U16, U20 (U18 apvieno ar U20); priekšsacīkstes norisināsies 9.-10. decembrī U20 un U16 

vecuma grupām, 16. decembrī U14 grupai, savukārt, 17. decembrī ir pusfināli un fināli; 

kopumā ir četras sacensību dienas un apbalvošana ir kopā ar klasiskā volejbola jauniešiem; 

informē, ka licenču maksa ir atcelta, un paliek tikai dalības maksa. 

E. Zaiženijs norāda, ka Pludmales komisija (PK) šo Nolikumu ir apstiprinājusi. 

A. Tunte: ierosina arī U18 vecuma grupā izcelt un apbalvot labākos spēlētājus. 

E. Zaiženijs: norāda, ka iepriekš tas netika apspriests, taču ierosina šo ideju apspriest PK, vai 

un kā apbalvot U18 labākos spēlētājus. 

 

7.2 A. Tunte: piebilst par norises vietu, kas ir “O-Sands” pludmales volejbola laukumi; aicina 

LVF Valdi ar balsojumu apstiprināt šo norises vietu. 

 

J. Stukuls: uzdod jautājumu par to, kādi ir finansiālie nosacījumi un vai citām hallēm tika 

dota iespēja piedalīties rīkot šo pasākumu? 

E. Zaiženijs, ar citām hallēm netika runāts, ar domu, ka viss tiek rīkots vienā ēkā 

(Olimpiskajā centrā) 

J. Stukuls: uzdod jautājumu, kādi ir finansiālie nosacījumi? 

E. Zaiženijs: atbild, ka īres maksa par laukumu izmantošanu. 

J. Stukuls: norāda, ka par finālsacensībām ir skaidrs, kāpēc tiek rīkots Olimpiskajā centrā/”O-

Sands”, taču par priekšsacīkstēm - uzskata, ka būtu  jāizsludina konkurss un citām hallēm 



jāpiedāvā iespēja rīkot, lai citas halles var piedāvāt savus piedāvājumus. 

E. Zaiženijs atspēko, ka no praktiskā aspekta – inventāra pārvešanu, “O- Sands” laukumos ir 

ērtāk rīkot.  

A. Tunte: norāda, ka, ja nepieciešams, ja Valde tā lems, tad var taisīt aptauju/konkursu citām 

hallēm. 

J. Stukuls: uzsver, ka nevēlas piekrist lēmumam rīkot sacensības “O-Sands” bez nopietna, 

izsvērta pamatojuma. 

A. Misirova: piebilst, ka šķiet pamatota izvēle norises vietai, ņemot vērā loģistiku, inventāra 

pārvešanu u.tml., ka tas ir ērtāk, ka viss notiek vienā lokācijā. 

J. Stukuls: norāda, ka tam visam piekrīt, bet bez nekāda pamatojuma atsakās balsot. 

E. Zaiženijs: norāda, ka PK apstiprinājusi, ka notiek “O-Sands”, uzskata, ka Valdei varbūt 

nebūtu jābalso, ka atbildību uzņemas viņš personīgi un PK. 

A. Tunte: piebilst, ka ir PAR balsojuma veikšanu, ja nepieciešams. 

J. Valerts: norāda, ka vēlētos vispirms redzēt budžeta plānu, jo tas viss kopā ir projekts, LK, 

tāpēc būtu vērtīgi redzēt budžetu pirms lēmumu pieņemšanas; 

Norāda arī, ka ļoti vērtīgi būtu, ka budžets un plašāka informācija tiek iedota pirms Valdes 

sēdēm, pirms tiek pieņemti lēmumi. 

K. Volodins: piebilst, ka, ja var paspēt to izdarīt, tad būtu vērts piedāvāt citām hallēm rīkot 

sacensības, uztaisīt aptauju, lai būtu pamats, uz kā balstīt šo lēmumu, kā arī norāda, ka būtu 

jānoskaidro, vai citām hallēm ir brīvi šie datumi un vai tās var piedāvāt sarīkot sacensības. 

E. Zaiženijs: uz to atbild, ka var kaut vai šodien piedāvāt citām hallēm rīkot priekšsacīkstes 

LK izcīņai 9., 10.  un 16. decembrī. 

J. Stukuls: piebilst, ka ir jāskatās finansiāli, kāds ir piedāvājums; ja cenas ir vienādas, tad 

loģiski, ka jārīko “O-Sands”. 

 

7.3 A. Tunte: uzdod E. Zaiženijam noskaidrot citu haļļu izmaksas un iespējas konkrētajos 

datumos, pievienot budžeta plānu salikt (ja ne visu kopējo, tad vismaz konkrēti pludmales 

volejbola turnīram); darīt to visu e-pastā oficiāli; 

pēc tam iesniegt Valdei uz balsojumu (līdz 29.novembra pēcpusdienai /vakaram, ja 

iespējams). 

 

A. Tunte: norāda, ka aicinās LVF Valdi visus kopīgi apspriest nākamā gada sākumā 

turpmāko sadarbību un sacensību organizēšanu saistībā ar pludmales volejbola laukumiem, jo 



līdz šim “O-Sands” ir daudz nodrošinājis laukumus par brīvu; apspriest kā un kur turpmāk 

notiks atlases turnīri un LV čempionāti. 

E. Zaiženijs: piebilst, ka pēc PK sēdes veiks aptauju, uzklausīs Komisijas viedokļus, pēc tam 

izsūtīs visiem e-pastu  

(pieņemts zināšanai) 

 

8. Punkts 

Dažādi 

(A. Tunte) 

Par Latvijas Jaunatnes čempionāts pludmales volejbolā 2023. / 2024. Nolikumu 

(LJČPV) 

 

8.1. A. Tunte: aicina J. Valertu izteikties par šo punktu. 

J. Valerts: norāda, ka iepriekšējā Valdes sēdē nepiedalījās, taču pamanīja, ka ir veiktas 

izmaiņas LJČPV Nolikumā pretēji tam kā bija virzījusi Pludmales komisija (PK), punktā kas 

attiecas uz finansiālu apbalvošanu pēc finālturnīra; 

Uzdod jautājumu, uz kāda pamata LVF Valde izdarīja balsojumu pret finansiālo atbalstu? 

A. Vitkovskis: skaidro, ka uz tā pamata, ka uz to brīdi nebija skaidrs finansējuma 

avots/konkrēts sponsors, kas finansējumu var nodrošināt, līdz ar ko radās jautājums, uz kāda 

pamata likt punktu par naudas balvām jeb kāpēc Nolikumā ietver lietas, ko nevaram 

nodrošināt? Piebilst arī, ka Valde lēma, ka tad, kad būs skaidrs, no kādiem līdzekļiem 

nodrošināt naudas balvas, tad Nolikumā attiecīgi veiks labojumu un šādu punktu par naudas 

balvām ieliks. 

 

A. Tunte: norāda, ka iepriekšējā Valdes sēdē par šo punktu (naudas balvas) J. Stukuls un K. 

Čerņavskis iebilda, uzdodot jautājumu, kāpēc klasikā nav šādas naudas balvas; uz ko tika 

atbildēts, ka pludmales volejbolā ir entuziasti, kas šos naudas līdzekļus piesaista; 

Piebilst, ka nebija iebildumu pret to, ka ir naudas balvas, bet šo punktu Nolikumā var iekļaut, 

tikko būs skaidrs finansējuma avots. 

A. Tunte: norāda, ka ir svarīgi saprast kopējo budžetu un valsts atbalstu visam gadam. 

J. Valerts: norāda, ka LJČPV ir pašpietiekams, pelnošs pasākums, čempionātam tika saziedoti 

līdzekļi, čempionāts ir pašpietiekams; 

Norāda, ka gala budžeta savilkumu nav redzējis, bet uzskata, ka noteikti jābūt ar “+” zīmi; 

uzdod jautājumu, kāpēc šis čempionāts tiek iesākts ar “0”? 



Piebilst, ka šim projektam nav atsevišķs konts, un šis finansējums ieiet kopējā budžetā; 

Norāda arī, ka “100+ draugi” kustība arvien ir dzīva, ka līdzekļi tiks piesaistīti. 

J. Valerts:  uzskata, ka jauniešiem balvu fonds ir svarīgs; ka arī klasiskā volejbola spēlētājus 

šādi var “ievilināt” pludmales volejbolā; 

Lūdz apkopot budžetu, uzrādīt, kur paliek nauda no iepriekšējās sezonas;  

jābūt ar + zīmi; un to summu jau var novirzīt balvu fondam, kā arī lūdz atlikt atpakaļ punktu 

par naudas balvām; 

J. Valerts: norāda, ka iepriekšējā Valdes sastāvā, kad bija Armands Namiķis, viņš arī bija PK 

vadītājs, viņš prezentēja Nolikumus; šajā kontekstā aicina turpmāk tagadējo PK vadītāju A. 

Mamaju piedalīties Valdes sēdes, lai prezentētu Nolikumus, skaidrotu un atbildētu uz 

jautājumiem. 

A. Tunte: norāda, ka ir jābūt līdzekļiem, ka tie kontā ir, taču, kad gads tiek noslēgts, viss tiek 

likts kopējā budžetā; no iepriekšējiem iekrājumiem ir ieplānoti dažādi projekti (Gada Balva, 

treneru seminārs, utt.) 

A. Tunte: neuzskata, ka ir jāliek atpakaļ punkts, ja iepriekšējā Valdes sēdē tika nolemts 

izņemt. 

A. Tunte: par programmu “100+ draugi”- cer, ka šogad kāds uzņemsies iniciatīvu šim 

projektam. 

K. Volodins: uzdod jautājumu, kādi ir praktiskie ieguvumi šim punktam (ielikt 

atpakaļ/neielikt)? 

J. Valerts: uzdod jautājumu, kāpēc ir jāizjauc labi strādājoša sistēma? 

J. Stukuls: norāda, ka balsoja par punkta izņemšanu ārā, jo nebija skaidrs finansējuma avots. 

 

A. Tunte: skaidro, ka nav korekti konkrētā projekta pārpalikušos līdzekļus automātiski 

iezīmēt tikai savam projektam, jo ir jāskatās uz kopējo ainu, jo Valde kopīgi nes atbildību par 

kopējo budžetu, arī par tiem gadījumiem, kad atsevišķi sponsori solīto finansiālo atbalstu 

tomēr nepiešķir; rodas zaudējumi, ko kopīgi ir jāsedz; 

Atkārtoti uzsver, ka ir dažādi jauninājumi, kopējie projekti, kam nauda jānovirza no kopējā 

budžeta. 

A. Tunte: piebilst, ka no tieši no klasiskā volejbola kopējā kasē ir vislielākais pienesums, un 

no tā sedzam administratīvos izdevumus; 

Uzsver, ka ir jāsaprot kopējo ainu. 

 



8.2. A. Tunte: par nākamo punktu, par  ““top!” kausu”, A. Vitkovskis jau izteica savus 

komentārus; norāda, ka šogad neko vairs nevar izmainīt, šim top kausam (2024.g.) aprīlī 

beidzoties, varam atgriezties pie nākamā ““top!” Kausa” un savlaicīgi sākt diskutēt par 

iespējamām izmaiņām. 

 

8.3. A. Tunte: par nākamo darba kārtības punktu, par Baltijas līgas spēlētāju pārejām,  

informē, ka no E. Zaiženija puses ir apspriests ar igauņiem viņu variants/risinājums, arī ar 

komandu pārstāvjiem ir bijusi tikšanās; aicina E. Zaiženiju īsi komentēt šo jautājumu. 

 

E. Zaiženijs: informē, ka igauņiem ir līdzīgi kā Latvijā, ka čempionāta ietvaros var pārstāvēt 

tikai vienu komandu, bet diskutējot ar treneriem K. Čerņavski un I. Minusu nonāca pie 

priekšlikuma, ka var papildināt noteikumus, ka pieļaujam šādi: 

pāreja varētu  notikt arī divos virzienos; no viena kluba uz otru, un atpakaļ, ar nosacījumu, 

līdz Nolikumā noteiktajam datumam, kas ir 12. janvāris (iepriekš- “Izīrēšana” varēja notikt 

no viena kluba un atpakaļ; pāreja varēja notikt vienā virzienā); 

Lūdz Valdes vērtējumu un akceptu; 

 

A. Tunte: ja nav nekādu iebildumu nevienam, uzticas šiem priekšlikumiem; 

 

8.4. A. Tunte arī norāda, ka tuvākajā laikā varētu e-pastā ieskicēt plānu tuvākajiem 

projektiem; rosina decembra vidū sanākt uz Valdes sēdi, izdiskutēt par plāniem, izmaksām, 

tai skaitā par “Gada Balvu 2023” 

A. Misirova: uzdod jautājumu par Gada Balvas nolikumu. 

A. Tunte: norāda, ka tā ir melnraksta versija; Nolikums vēl nav apstiprināts, tuvākajā laikā to 

vajadzētu apstiprināt; vienīgais, ko varētu koriģēt, ir par nomināciju “labākā sporta skola”, lai 

tā nebūtu subjektīva LVF nominācija, aicināt sporta skolām izvirzīt kandidātus šai 

nominācijai 

(pieņemts zināšanai) 

 

 

Sēdi vadīja  Arnis Tunte 

Sēdi protokolēja Kristīne Lejiņa 

 


